
DPr-BRM-II.0012.2.4.2025          Protokół Nr 17/VI/2024 

posiedzenia Komisji Edukacji 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 3 czerwca 2025 r. 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -   7 radnych 

obecnych   -   6 radnych 

nieobecnych   -   1 radny   

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta 

Łodzi na 2025 rok – druk nr 112/2025. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta Łodzi na lata 2025-2050 – druk nr 113/2025. 

4. Informacja na temat oferty letniego wypoczynku dla młodzieży i dzieci. 

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski powitał radnych, zaproszonych gości  

i po stwierdzeniu quorum otworzył posiedzenie Komisji.  

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski przedstawił proponowany porządek 

obrad.  

Poinformował, że do Komisji skierowano autopoprawkę do druku nr 112/2025 

i autopoprawkę do druku nr 113/2025, zaproponował omówić je wraz z drukami 

podstawowymi. 
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Uwag nie zgłoszono. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła porządek obrad.  

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski zaproponował łączne omówienie punktu 

2 i 3, projektów uchwał opisanych w drukach nr 112/2025 i 113/2025 wraz z 

autopoprawkami. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian  

w budżecie miasta Łodzi na 2025 rok – druk nr 112/2025 wraz z autopoprawką. 

Ad pkt 3.  Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2025-2050 – druk nr 113/2025 wraz  

z autopoprawką. 

Dyrektor Wydziału Budżetu p. Małgorzata Wojtczak przedstawiła projekty uchwały wraz  

z autopoprawkami. 

 

Faza pytań i dyskusji. 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: „w autopoprawce mamy zapis:  

„w  budżecie na 2025 rok dokonuje się zwiększenia o kwotę 450.000 zł dochodów  

w Wydziale Edukacji w zadaniu pn. „pozostałe dochody: wpływy ze zwrotów  

niewykorzystanych dotacji i płatności”, mogę się dowiedzieć coś więcej na ten temat?”. 

Dyrektor Wydziału Budżetu p. Małgorzata Wojtczak: „to jest zwrot dotacji ze szkół 

niepublicznych, ponadplanowy, bo nigdy się nie planuje tych zwrotów dotacji ze szkół. My to 

wykorzystujemy na edukację.” 

  

Innych pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta 

Łodzi na 2025 rok – druk nr 112/2025 wraz z autopoprawką. 

 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 
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oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2025 rok – druk nr 112/2025 wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta Łodzi na lata 2025-2050 - druk nr 113/2025 wraz z autopoprawką. 

 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2025-2050 - druk nr 

113/2025 wraz z autopoprawką. 

 

Ad pkt 4. Informacja na temat oferty letniego wypoczynku dla młodzieży i dzieci. 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poinformował, że informacja  

z MOSIR na temat propozycji letniego wypoczynku została przekazana przez panią dyrektor 

Iwonę Safjanowską i przedstawia się następująco: 

Z oferty zajęć sportowo-rekreacyjnej przygotowanej przez Miejski Ośrodek Sportu  

i Rekreacji będą mogli skorzystać zarówno klienci indywidualni jak i grupy zorganizowane  

w ramach miejskich wakacji. 

Proponowany rodzaj wakacyjnych aktywności. 

Rodzaj zajęć Lokalizacja Maksymalna 
ilość 
uczestników w 
1 zajęciach 

Ilość zajęć w 
wakacje 

Maksymaln
a ilość 
uczestników 
podczas 
wakacji 

Letnia 
akademia 
samoobrony 
(14-25 lat) 

HSW  
ul. Skorupki 

16 6 96 

Warsztaty z 
bezpieczeństw
a osobistego 
(14-25 lat) 

HSW  
ul. Skorupki 

16 6 96 

Mini 
miasteczko 
sportu 

HSW  
ul. Skorupki 

40 60 2400 

Z podwórka na 
Wembley 

Boisko 
pełnowymiarowe 
przy  
ul. Małachowskiego 

30 36 1080 

Rowerowe Motodrom przy ul. 10 6 60 
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piątki Małachowskiego 

    3732 

 

Wydział Sportu 

Dyrektor Wydziału Sportu p. Anna Świerkocka  

„Miejski Szkolny Związek Sportowy po raz drugi będzie organizował zajęcia w okresie 

wakacyjnym. Zajęcia zaplanowane są w 6 szkołach podstawowych nr 77, 79, 142, 164 i 185 

oraz w szkole specjalnej nr 105, na boiskach wielofunkcyjnych, salach gimnastycznych i na 

orlikach. W zeszłym roku zajęcia odbywały się również w 6 szkołach dwa razy w tygodniu 

po 3 godziny. W tym roku będzie tych zajęć więcej, bo będą prowadzone po trzy tygodnie  

w każdej ze szkół po 4 godziny dziennie. Szkoły, które wezmą udział w tych zajęciach, 

dostaną na własność zakupiony sprzęt przez Miejski Szkolny Związek Sportowy, który 

będzie wykorzystywany w tych zajęciach. I wszystkie obiekty, w których będą odbywać się 

zajęcia, są dostosowane dla osób ze szczególnymi potrzebami. Oprócz tego, jest wiele 

organizacji pozarządowych i klubów sportowych, które będą organizowały też zajęcia 

sportowe w czasie wakacji. Będą to zajęcia ogólno sportowe, ogólnorozwojowe: 

koszykówka, siatkówka …” 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: „czy ta informacja jest dostępna na 

stronie internetowej?” 

Dyrektor Wydziału Sportu p. Anna Świerkocka: „będzie dostępna ona jest w zasadzie 

dostępna przy rozstrzyganiu konkursów, jest tam wykaz wszystkich podmiotów, które 

uczestniczyły w konkursie, które otrzymały dofinansowanie, ale zrobimy jeszcze osobną 

informację, która pojawiła się na stronie sportowej.” 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: „poprosimy o taką informacje i ja bym 

też panią dyrektor poprosił, żeby przesłać do mnie taką informację, które to szkoły będą 

realizowały zajęcia sportowe wspólnie z MSZS i co skorzystały na tym? To informacja dla 

państwa radnych też będzie przydatna.” 

 

Innych pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

Wydziału Edukacji 

Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji p. Elżbieta Płaszczyk 

„jak co roku tradycyjnie o tej porze Wydział Edukacji prowadzi rekrutację związaną z akcją 

lato w mieście. Proponujemy miejsca wypoczynku organizowane w formie kolonii i 

półkolonii. Jeśli mówimy o koloniach, to przypomnę państwu państwo mieliście okazję 
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w ubiegłym roku odwiedzić Grotniki, gdzie Szkolne Schronisko Młodzieżowe organizuje 

kolonie w dwóch miejscach: przy ul. Sosnowej 11 i ul. Ozorkowskiej 3. 

W tym roku przygotowaliśmy 4 turnusy dwutygodniowe, czyli miejsca dla 240 uczniów ze 

szkół podstawowych. Udział w wypoczynku jest formą wsparcia mieszkańców (znajdujących 

się przejściowo w trudnej sytuacji życiowej) w zapewnieniu ich dzieciom letniego 

wypoczynku. Wsparcie skierowane jest  do dzieci uczących się w szkołach podstawowych, 

dla których Miasto Łódź jest organem prowadzącym i które pochodzą z rodzin żyjących  

w trudnych warunkach materialnych lub życiowych ze szczególnym uwzględnieniem dzieci 

wychowujących się w środowiskach w których obserwuje się różnego typu dysfunkcje 

rodziny wynikające np. z choroby czy niskich kompetencji wychowawczych oraz dzieci, 

które objęte są pieczą zastępczą. 

Koszty, opłaty i uczestnicy kolonii: na zadanie organizacja kolonii w miejscowości Grotniki 

przeznaczona została kwota 670 000 zł, w ramach której 240 uczniów szkół podstawowych 

(w roku szkolnym 2024/2025 uczęszczających do klas I-VI) wychowujących się w trudnych 

warunkach życiowych, będzie mogło spędzić dwutygodniowe kolonie poza miejscem 

swojego zamieszkania. Odpłatność dla uczestnika za 13 – to dniowy pobyt wynosi 350 zł. 

Organizowane będą 4 turnusy, w każdym udział weźmie 60 uczestników. 

Wyjazd na kolonie będzie się odbywał z parkingu przy ul. Krzemienieckiej 2b i planowany 

jest na godz. 9.00, powrót w to samo miejsce około godz. 11.30. 

 

Terminy turnusów: 

 WYJAZD Z ŁODZI PRZYJAZD DO ŁODZI 

1 Turnus 30 czerwca 12 lipca 

2 Turnus 14 lipca 26 lipca 

3 Turnus 28 lipca 9 sierpnia 

4 Turnus 11 sierpnia 23 sierpnia 

 

Półkolonie w łódzkich szkołach i placówkach oświatowych lato 2025. 

Miasto Łódź zorganizuje 9 jednotygodniowych turnusów półkolonii  w okresie od 30 czerwca 

do 29 sierpnia 2025 roku w 65 szkołach i placówkach oświatowych. Łącznie przygotowano 

9 360 miejsc na jednotygodniowych turnusach. 
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Wypoczynek przeznaczony jest dla uczniów klas I - VI, zamieszkałych na terenie Miasta 

Łodzi. Uczestnicy pozostają pod opieką wychowawców w godz. 7:00 -17:00, program 

realizowany jest w godz. 8:00 -16:00. 

Odpłatność za udział w półkoloniach wynosi 225 zł za tydzień (oferta dotyczy 50 szkół 

podstawowych i szkół podstawowych specjalnych) lub 325 zł za tydzień - oferta dotyczy 15 

placówek pracy pozaszkolnej i szkół z basenami.  

My dążymy do tego, żeby nasze placówki bardzo intensywnie planowały w atrakcyjny 

sposób zajęcia wypoczynkowe dla dzieciaków. To się łączy z korzystaniem z oferty z 

przede wszystkim innych instytucji miejskich ośrodków kultury, domów, kultury, Orientarium, 

EC1 tak, żeby dzieci mogły poznawać oferty tych placówek, mogły zajrzeć do takich miejsc 

kulturalnych i rozrywkowych, do których być może w czasie roku nie miał możliwości z tego 

skorzystać.  

No i tak jesteśmy w tej chwili na etapie takim, gdzie szkoły weryfikują płatności wykonywane 

przez rodziców. Lada dzień będziemy dysponować listami osób, które w ten sposób 

dokonując płatności, potwierdziły chęć skorzystania z miejsca. Złożono ponad 6000 

wniosków, dokładnie 6308 zgłoszeń, zakwalifikowanych zostało 5673, co wskazuje, że 

jeszcze dysponujemy na ten moment 367 miejscami wolnymi. Oczywiście w miarę 

uwalniania miejsc ze względu na to, że rodzice być może jednak nie zdecydują się na 

dokonanie wpłaty, a to się co roku powtarza mniej więcej około 20 osób w ten sposób, jak 

gdyby nie podtrzymuje chęci skorzystania z wybranego przez siebie miejsca, no będziemy 

te miejsca uwalniać i udostępnimy je w czasie rekrutacji uzupełniającej.” 

 

Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 5. Sprawy wniesione i wolne wnioski.     

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poinformował, że w tym punkcie zabiorą 

głos przedstawiciele Szkoły Podstawowej nr .  

Poinformował o możliwości zapoznania się z Informacją dotyczącą ochrony danych 

osobowych - klauzulą informacyjną dotyczącą przetwarzania danych osobowych, dla 

których administratorem danych jest Prezydent Miasta Łodzi. 

Jeśli ktoś z gości nie wyraża zgody na publikacje imienia i nazwiska to proszony jest  

o zgłoszenie tego faktu do protokołu. 

 

p. Mariola Jasiak: „wyrażam zgodę. Jako społeczność Szkoły Podstawowej nr 206 

jesteśmy zaniepokojeni zaistniałą sytuacją dotyczącą nierozstrzygnięcia konkursu na 
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dyrektora naszej szkoły, który miał miejsce 19 maja. Uważamy, że sytuacja szkoły  

i społeczności wymaga poczucia stabilizacji i taką stabilizację zapewnia wszystkim pełniąca 

obowiązki dyrektora pani Dorota Michałkiewicz. Chcielibyśmy prosić o wsparcie i poparcie 

kandydatury pani dyrektor Michałkiewicz.” 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: „a tylko przypomnę, może tak celem 

wprowadzenia też państwa radnych otóż odbył się konkurs, który nie został rozstrzygnięty. 

Dodam do tego w skład komisji konkursowej wchodzą przedstawiciele Wydziału Edukacji, 

związków zawodowych, rady rodziców, rady pedagogicznej, kuratorium. Głosowanie jest 

tajne i rozumiem, że ten konkurs odbył się, gdzie nie nastąpiło rozstrzygnięcie wyboru 

dyrektora.” 

p. Mariola Jasiak: „dodam tylko, że do konkursu zgłosił się tylko jeden kandydat.” 

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: „rzeczywiście wpłynęła od was do nas 

taka petycja złożona na ręce pani Prezydent, teraz dodatkowo jeszcze poruszacie kwestie 

tutaj na komisji. Rzeczywiście, pani dyrektor do 20 czerwca ma powierzenie obowiązków.  

Konkurs jest w chwili obecnej nierozstrzygnięty. Musicie państwo się jeszcze uzbroić w kilka 

cierpliwości. Kwestia jest rozpatrywana w kontekście tego, co państwo napisaliście 

wielowymiarowo w tej petycji, bo to też nie jest obojętne. 

Myślę, że wspólnie dojdziemy do porozumienia i te rzeczy, które są dla was najważniejsze 

i dobro dzieci, zostaną uwzględnione. Nie chciałbym, żebyście myśleli, że teraz w tym 

czasie się nic nie działo. To znaczy, że brak odpowiedzi, nie znaczy, że jest zła odpowiedź. 

Na chwilę obecną też nie jest dobra natomiast pewnie dojdzie do jeszcze do spotkania, jeśli 

nie na komisji to na terenie placówki czy w urzędzie w tej sprawie z państwem, żebyście 

wiedzieli na bieżąco, co się dzieje jako zaangażowana w ten proces społeczność szkoły. 

Więc przyjmujemy waszą petycję, przyjmujemy wasz apel i jest analizowany i rozważany na 

wielu różnych płaszczyznach. Natomiast na chwilę obecną nie mogę wam powiedzieć, że 

jest pozytywnie czy negatywnie, w żaden sposób to rozstrzygnięcie przekierowane, 

natomiast wasze względy są jak najbardziej brane tutaj pod uwagę. To ze strony Wydziału 

Edukacji, który w tym procesie uczestniczy, nadzoruje jednostki oświatowe i też był 

uczestnikiem tego procesu.” 

p. Mariola Jasiak: „chciałam się jeszcze zapytać kiedy możemy się spodziewać 

jakiejkolwiek odpowiedzi? No bo wiemy, że czas jest, ale zbliża się koniec roku szkolnego 

I koniec kadencji.” 

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: „mamy tego świadomość, że termin 

jest krótki, no oczywiście, nie zrobimy tego dwudziestego tylko przed dwudziestym, bo to 

jest ciągłość zdarzeń, tym bardziej też, że mamy świadomość, że jest końcówka roku 
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i kończy się rok szkolny oraz ostatecznie, chcemy przedstawić możliwe warianty 

rozwiązania tej sytuacji. Mamy 3 czerwca więc zostało niewiele czasu, natomiast ten 

kontakt z państwem jak najbardziej będzie, mogę wziąć ewentualnie namiar na kogoś od 

państwa, zawsze będzie łatwiej skontaktować się. Mamy mało czasu, ale musimy to zrobić 

przed dwudziestym. To jest też proces formalny. Pamiętajcie, że to też nie jest 

wskazywanie osoby, jest też powierzenie  zarządzeniem prezydenta i to wszystko się dzieje 

w czasie i to musi mieć odpowiedni proces legislacyjny.” 

Radny p. Damian Raczkowski: „rozumiem, że już teraz Wydział nie da rady terminowo 

ogłosić drugiego konkursu więc to jakby jedyna droga jest taka, że będzie albo przedłużone 

to powierzenie albo przekazane ono komuś innemu i kolejny konkurs będzie wtedy jeszcze 

przed zakończeniem wakacji?” 

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: „nie, po nierozstrzygniętym konkursie 

nie ma potrzeby ogłoszenia kolejnego konkursu. Tu będzie decyzja w porozumieniu,  

w zależności od sytuacji, ze społecznością szkolną.” 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: „czy w szkole jest zastępca dyrektora?”  

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: „tak jest osoba zastępująca jako 

stabilizacja procesu, to też zapewnia ciągłość funkcjonowania jednostki. Jest wicedyrektor 

dla ciągłości zdarzeń.” 

p. Mariola Jasiak: „jest wicedyrektor, ale na tę chwilę na długotrwałym zwolnieniu.” 

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: „ma to znaczenie.” 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: „do nas do komisji wpływają tego typu 

sprawy, w zeszłym roku mieliśmy podobną sytuację po sąsiedzku w Szkole Podstawowej 

numer 184 na ul. Syrenki 19. Tam też, na naszą prośbę, Wydział Edukacji, pochylił się nad 

sytuacją, jaka miała miejsce. Udało się w drodze dyskusji, rozmów z dyrekcją, z radą 

pedagogiczną, z radą rodziców, wypracować wariant, który pozwolił przejść bezpiecznie 

przez tą trudną sytuację, a przede wszystkim, mając na uwadze dobro dzieci, bo to jest 

jakby nasz główny cel, który stawiamy przed sobą, żeby nikt nie próbował rozgrywać 

dziećmi sytuacji w edukacji i mam nadzieję, że to się nam uda przeprowadzić. Ja mogę ze 

strony swojej jako przewodniczący komisji, a myślę, że w imieniu wszystkich państwa 

radnych zaapelować do pana dyrektora, do Wydziału Edukacji i za państwa pośrednictwem 

do pani Prezydent, żeby potraktowała tą sprawę priorytetową, abyśmy mieli możliwość 

przed wakacjami, czy terminem zakończenia roku szkolnego sprawę, w jakiś sposób 

rozwiązaną i jasną, jak sytuacja wygląda. Namawiam do spotkania, do rozmów, bo to 

wiadomo, że rozmowy pozwalają rozładować wszystkim emocje, czasami znaleźć 

rozwiązanie, które zadowoli wszystkich. Z mojej strony państwa mogę uspokoić, dostaliśmy 
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informację, informacja jest na gorąco, my jako radni niestety nie mamy wpływu na decyzje 

komisji konkursowych. Ustawodawca nie przewidział, że radny mógłby brać udziału w takich 

komisjach. Może to i dobrze dla nas, jako dla radnych , bo czasami zderzamy się z trudną 

sytuacją, tak jak mówiłem w kilku szkołach, gdzie z dwoma grupami rodziców  

dyskutowaliśmy, jedni byli za dyrekcją, drudzy byli przeciw dyrekcji. To czasami trudno jest 

wypośrodkować. Tego typu sytuacje zdarzają się niestety i mam nadzieję, i to jest dla nas 

priorytet jako dla radnych, abyście państwo zachowali kontakt z Wydziałem Edukacji i to 

poprzez rozmowę, dyskusję, wymianę poglądów starali się ta sytuację rozwiązać jak 

najszybciej. Prosimy też o informację, jak te rozmowy się potoczyły, abyśmy taką wiedzę 

mogli, jako radni, uzyskać.” 

p. Maciej Smulczyk: „jeszcze jedna taka uwaga, nasza społeczność szkolna, nie mówimy 

teraz o tym, ale rok temu miało miejsce tragiczne wydarzenie, to był bardzo trudny okres dla 

pani dyrektor. Wicedyrektor, który przyjął obowiązki i to była naprawdę duża lekcja i 

chcielibyśmy, żeby pani dyrektor właśnie mogła kontynuować pracę ze wsparciem 

społeczności i tak jak pan wspomniał, wyszły pisma z podpisami rodziców, nauczycieli, więc 

wsparcie społeczności jest.” 

 

Innych głosów w dyskusji nie zabrano. 

 

Innych spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski podziękował za udział w obradach  

i zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

Protokół sporządziła     Komisja przyjęła protokół 

Anna Czyżykowska      Krzysztof Makowski 

 

Sekretarz Komisji     Przewodniczący Komisji 


